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PROTOKOLL FÖRT VID DISTRIKTSSTYRELSENS                           

SAMMANTRÄDE 2023-08-31 

Tid: 10,00 – 14,30                                                                                         

Plats: IOGT-Lokalen, Luleå. 

Närvarande:  Kjell Henriksson, Mona Wilsson, K-G Aasa,  Annika 

Sandberg, Gudrun Hägg, Lisbeth Lindmark, Ingemar Johansson, 

Valentina Asplund, Mats Rensfeldt, samt Christine Wallström, 

kanslist.                        

§ 28. Öppnades sammanträdet av ordförande Annika Sandberg som 

hälsade välkommet till höstens första möte efter sommarlovet.  

§ 29. Till justerare av dagens protokoll valdes Ingemar Johansson. 

§ 30. Dagordning godkändes.  

§ 31. Föregående protokoll upplästes och godkändes.  

§ 32. Rapporter och delgivningar: 

A. Ekonomi: Kassören Mats Rensfeldt föredrog balans- och 

resultaträkning, av vilken framgick att distriktet gör ett kraftigt 

underskott, men lägre än vad styrelsen tidigare befarat.            

Bilaga 1. 

Rapporten föranledde en längre diskussion om åtgärder för en 

ekonomi i balans. Förbundsavgiften kommer att höjas med 30 kronor 

2025, en höjning som distriktet beslöt att  
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inte kompensera genom en egen höjning. Däremot kommer 

styrelsen att verka för en höjning av det regionala bidraget, 

där Norrbotten har lägsta beloppet av samtliga distrikt i 

landet, eller 20 kr/medlem. Snittet i Sverige är 30 

kr/medlem. Högst har Blekinge med 91 kr/medlem. 

Beslöt styrelsen att ta upp frågan med regionen i samband 

med den träff om förslaget från Ingemar Johansson, SPF 

Kiruna och Ingela Johansson, SPF Haparanda, om ändrade 

tider för tågtrafiken, anpassad till Sunderby Sjukhus 

verksamhet. Ett förslag som distriktsstyrelsen ställt sig 

bakom. Regionrådet Anders Öberg har nu inbjudit till ett 

möte den 4/9. Beslöt styrelsen att distriktet skall 

representeras av Ingemar Johansson, Ingela Johnasson, 

ordförande Annika Sandberg, samt SPF Norrbottens 

representant i  LPR, ledamoten Mona Wilsson.  

 

A. Medlemsutveckling: Ingemar Johansson redovisade 

medlemsutvecklingen som visar en svag uppgång. 

     Bilaga 2. 

 

B. LPR: Mona Wilsson efterlyste frågor att ta upp vid LPR:s 

AU-möte den 6/9 och beredningsutskottets sammanträde 

den 22/9. Vid mötet framfördes bl.a äldremottagningen, 

bristen på  ögonläkare och kostnaden (2.000 kr) för en 

vaccinsputa mot bältros. Uppmanades ledamöterna att 

fortsätta höra av sig före sammanträdena. 
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D. Utbildning: Lisbeth Lindmark informerade om förbundets digitala 

kursutbud och möjligheterna att delta. Förutom zoom-sändningarna 

som kan följas hemma erbjuds medlemmarna möjligheten att 

kostnadsfritt delta via sändningar i Vuxenskolans regi. Beslöt 

styrelsen att samtliga föreningar (ordförande och sekreterare) 

informeras för vidare information av dessa utbildningsmöjligheter till 

våra medlemmar. Kursutbudet enligt bilaga.                                                            

Bilaga 3.  

E. Avveckling av SPF Vuollerim. Rapporterade Kjell Henriksson att 

avvecklingen går enligt plan. SPF.s lokal är såld och slutredovisningen 

är på gång. Han kommer att besöka föreningen i Jokkmokk i 

september. 

§ 33. Information A: Broschyr JS-Sverige. Annika Sandberg föredrog 

villkor och innehåll i ett gratiserbjudande från JS-Broschyr som går ut 

på att distriktet får 500 ex av broschyren, som förutom reklam, 

innehåller norrbottensbaserad SPF-material/information och bilder. 

Annonserna skall godkännas av distriktsstyrelsen. Beslöt styrelsen att 

tacka ja till erbjudandet. Broschyrerna fördelas mellan distrikt och 

föreningar. Beställning av ytterligare ex kan göras mot egen 

bekostnad.  

B: ”Syns vi inte – så finns vi inte”. Sex föreningar har gjort 

beställning, vilket inte räcker för finansiering. Beslöt styrelsen att 

skicka ut en förfrågan på nytt med svar senast 1/10. Hanteras av 

kansliet. 
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C: Infobrev till föreningarna. Sedan förra mötet har Annika 

Sandberg skickat ut två ordförande-brev till föreningarna med 

aktuell information och tankar om verksamheten. Styrelsen 

ställer sig helhjärtat bakom idén som är kontaktskapande och 

ger ett ansikte åt ”Familjen SPF”. 

 

§ 34. Digitalisering och Hemsidan: Enligt förbundet bör/skall 

varje förening utse ett DIGITALISERINGSOMBUD. Enligt 

styrelsen ansvarige Ingemar Johansson är resultat NOLL. 

Varför? Styrelsens åsikt är att ”titeln” är avskräckande. Det 

handlar om mycket enklare datakunskap än vad titeln ger sken 

av. Kan man hantera mejl och mobiler så klarar man nog 

uppgiften. Man behöver inte vara erfaren dataexpert. (Det här 

tror i alla fall de flesta i vår styrelse). Men för att få klarhet i 

saken så åtog sig Ingemar Johansson att kontakta 

DIGITALSERINGSSTRATEGEN Ellinor Lundström på förbundet, 

för att klargöra vad uppgiften egentligen innebär och hitta på 

en ny och enklare titel och arbetsbeskrivning.  

Hemsidan: Annika Sandberg berättade att hon arbetet en del 

med vår Hemsida. Gammal material hade rensats ut och en del 

ny information tillförts. Hon presenterade dagens innehåll och 

efterlyste bland annat bilder från vår verksamhet. 
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§ 35. Övriga frågor:  

A: Pensionsmyndigheten har inbjudit  representant för SPF 

Norrbotten till invigningen av deras nya kontor på Porsön den 20/9. 

Utsågs KG Aasa att medverka. 

 B: Annika Sandberg föredrog en insändare till länets tidningar vilket 

styrelsen helhjärtat ställde sig bakom.                                                

Bilaga 4 

C: Enligt ledamoten Valentina Asplund har Haparanda kommun 

beslutat att avskaffa KPR. –Jag blev chockad. Vad kan vi göra, 

undrade hon? Styrelsen reagerade kraftigt på beskedet och beslöt att 

offentliggöra och ifrågasätta detta beslut genom insändare i länets 

tidningar. Enligt styrelsen är en  nedläggning av KPR är stick i stäv mot 

den äldrepolitik pensionärer vill ha och kräver. Åtog sig KG Aasa att 

skriva insändaren. Delges styrelsen för synpunkter före publicering.  

D: Fo-konferensen 26/10. Beslöt styrelsen att bjuda in Birgitta 

Fernström, Kiruna (Friskvård) och Trafikombudet Via Luleå (SPF-

resor). Ansvariga Ingemar Johansson och Annika Sandberg. 

Ordförande uppmanade hela styrelsen att komma med 

programförslag till FO-konferensen.  

§ 36. Kommande mötesdagar:  28/9,  25/10,  6/12. 

§ 37. Avslutning. Ordförande avslutade mötet med ett tack för 

ledamöternas engagemang och livliga diskussioner. 

Luleå 31/8  2023 

 

Annika Sandberg/ordf    KG Aasa/sek Ingemar Johansson/Just  


